
                      

                                                                                       

Voorstel

Keuze: Motie

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen d.d. 10 november 2020

Onderwerp:

Bedrijventerreinen

De raad, 

Constaterende dat:
- De bedrijventerreinen in Zwijndrecht nagenoeg vol zijn. 

Overwegende dat:
- Het aantal arbeidsplaatsen in de regio de komende 10 jaar fors omhoog moet
- Zwijndrecht daarvan 3800 voor zijn rekening moet nemen.
- Het ontwikkelen van bedrijventerreinen tijd kost

Roept het college op:
- Voor de kadernota van 2022 met een inventarisatie te komen welke mogelijkheden er 

binnen Zwijndrecht zijn voor nieuwe bedrijventerreinen  

En gaat over tot de orde van de dag 

CDA             -  E.J. van de Mheen 

                                                                                      


